
DPr-BRM-II.0012.12.6.2019 
Protokół Nr 8/VI/2019 

posiedzenia Komisji Promocji i Współpracy Zagranicznej 
Rady Miejskiej w Łodzi 
z dnia 3 czerwca 2019 r. 

 
I. Obecność na posiedzeniu: 
 
stan Komisji   - 13 radnych 
 
obecnych   - 9 radnych 
 
nieobecnych   -  4 radny 
 
oraz zaproszeni goście. 
 
Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 
 
Zaproszenia stanowią załącznik nr 3 do protokołu. 
 
II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła: 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Małgorzata Moskwa - Wodnicka 
 
III. Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołu nr 7/IV/2019 z dnia 6 maja 2019 r.  
2. Realizacja obchodów 20 - lecia współpracy z Murcją oraz 20 - lecia współpracy z Tel 

Awiwem. 
3. Sprawy różne i wniesione. 

 
IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji p. Małgorzata Moskwa – Wodnicka powitała radnych, 
zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum (na podstawie podpisów radnych złożonych na liście 
obecności) otworzyła posiedzenie Komisji.  
 
Przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za” , braku  głosów „przeciw”  i braku  głosów 
„wstrzymuj ących się”  przyjęła zmieniony porządek posiedzenia. 
 
Ad pkt 1. Przyjęcie protokołu nr 7/IV/2019 z dnia 6 maja 2019 r. 
 
Wiceprzewodnicząca poinformowała, że protokół został przesłany radnym pocztą elektroniczną. 
Zapytał, czy radni zgłaszają uwagi do zapisu? 
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Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokółu nr 7/IV/2019 z dnia 6 maja 2019 
roku. 
 
Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za” , braku  głosów „przeciw”  i braku  głosów 
„wstrzymuj ących się”  przyjęła protokół nr 7/IV/2019 z dnia 6 maja 2019 roku. 
Radny p. Sebastian Bulak nie wziął udziału w głosowaniu, z uwagi na fakt, że był nieobecny na 
poprzednim posiedzeniu. 
 
Ad pkt 2. Realizacja obchodów 20 - lecia współpracy z Murcj ą oraz 20 - lecia współpracy 

z Tel Awiwem. 
 
Zastępca Dyrektora Biura Rozwoju Gospodarczego p. Monika Karolczak przedstawiła 
informacje na temat 25 – lecia współpracy Łodzi i Tel Awiwu oraz 20 – lecia współpracy Łodzi 
i Murcji. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pytania i dyskusja. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Małgorzata Moskwa – Wodnicka czy my mamy informacje o 
turystach z Tel Awiwu? 
 
Zastępca Dyrektora Biura Rozwoju Gospodarczego p. Monika Karolczak myślę, że mamy. 
Trzeba poprosić Łódzką Organizację Turystyczną. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Małgorzata Moskwa – Wodnicka czy państwo prowadzicie 
statystyki odnośnie inwestycji mieszkańców Tel Awiwu? Czy są inwestorzy zainteresowani 
inwestowaniem w Łodzi? 
 
Zastępca Dyrektora Biura Rozwoju Gospodarczego p. Monika Karolczak tak, są 
zainteresowani, nawet niedawno przyjmowaliśmy u nas w Biurze takie osoby. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Małgorzata Moskwa – Wodnicka czy są efekty i korzyści z tej 
współpracy? 
 
Zastępca Dyrektora Biura Rozwoju Gospodarczego p. Monika Karolczak zdecydowanie, poza 
tym my również współpracujemy przy tego typu wydarzeniach z placówkami dyplomatycznymi, po 
to z ambasadami czy Hiszpanii, czy Izraela żeby tworzyć pozytywny klimat, który ma przełożenie 
później na przyciąganie podmiotów, które chciałyby być w Łodzi. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Małgorzata Moskwa – Wodnicka jeśli chodzi o Murcję to czy 
nasza delegacja już tam była? 
 
Zastępca Dyrektora Biura Rozwoju Gospodarczego p. Monika Karolczak nie, ale będziemy 
rozmawiać o szczegółach i terminie ewentualnej rewizyty. 
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Wiceprzewodniczący Komisji p. Małgorzata Moskwa – Wodnicka mam pytanie dot. OFF 
Piotrkowska, bo przestrzeń jak najbardziej fajna tylko, dlaczego nie przestrzeń miejska? Mamy dużo 
teraz przestrzeni miejskiej, gdzie takie obchody mogłyby się odbyć? 
 
Zastępca Dyrektora Biura Rozwoju Gospodarczego p. Monika Karolczak szukaliśmy jakiegoś 
wydarzenia towarzyszącego, rozpoznawalnego, które zwróci uwagę na ten wątek partnerski. W tym 
czasie akurat jest to wydarzenie. Chciałabym powiedzieć, że OFF Piotrkowska przy Piotrkowskiej, 
poza tym z właścicielem tego terenu mamy bardzo dobrą współpracę i nie widzę zamykania się, 
zwłaszcza, że to miejsce jest bardzo aktywne i przepustowość jest mega duża. Posiadając niezbyt 
wygórowane środki zrobienie zauważalnej imprezy i osiągnięcie efektu nie byłoby zbyt łatwe.  
 
Więcej pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 
 
Ad pkt 4. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
 
 
Spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Małgorzata Moskwa – Wodnicka podziękowała za udział 
w obradach i zamknęła posiedzenie Komisji. 
 
 
 
Protokół sporządziła     Komisja przyjęła protokół 
Anna Czyżykowska      Monika Malinowska - Olszowy 
 
 
Sekretarz Komisji     Przewodnicząca Komisji 


